
 
 
 
 
 
Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad 
Schriftelijke vragen over afvalprobleem langs Almelose Kanaal 
 

Zwolle, 15 april 2025 
 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
Al jarenlang ligt er een grote afvalberg langs het Almelose Kanaal.1 De gemeente probeert 
al tijden om tot een oplossing te komen en de overlast voor omwonenden tot een einde te 
brengen. Toch lukt dit tot nu toe niet. Omwonenden kijken nog steeds tegen een grote 
afvalberg aan en zien de ratten over het gras lopen. Als VVD Zwolle vinden wij dit 
onverteerbaar. Wij begrijpen dat het een lastige situatie is waar meerdere (zorg)partners 
bij betrokken zijn. Maar omwonenden zijn hier op dit moment de dupe van. Daarom vragen 
wij het college om snel actie te ondernemen. Daarover hebben wij de volgende vragen:  
 

1. Is het college met de VVD eens dat de overlast voor omwonenden ten einde moet 
komen?  

2. Wat heeft het college tot nu toe gedaan om het afvalprobleem op te lossen?  
3. Is het college bereid om regie te pakken en, samen met partners, tot een structurele 

oplossing te komen? Zo ja, welke stappen gaat het college precies zetten? Zo nee, 
waarom niet?  

4. Op welke termijn verwacht het college dat er een structurele oplossing wordt 
gevonden?  

 
Namens de fractie van de VVD, 
Niels Tol 
 
 
 

 
1 https://1zwolle.nl/nieuws/181786/gemeente-zwolle-worstelt-al-vijf-jaar-met-afvalprobleempje-
langs-almelose-kanaal.html  
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